



---

## Styrelsemöte 5, HT20

Mötesprotokoll för styrelsemöte 5, 2020-11-12 klockan 12:10 på Zoom.

### Formalia

#### **Mötets öppnande**

Mötet förklaras öppnat klockan 12:13.

#### **Mötets ordförande**

Erika Lundin väljs till mötesordförande.

#### **Mötets sekreterare**

Oliver Larsson väljs till mötessekreterare.

#### **Avstängning av mobiltelefoner**

#### **Justering av röstlängd**

Oliver  
Erika  
Lukas  
Johanna  
Mido  
Mimmi  
Olivia  
Erik  
Mats  
Theo  
Rasmus

#### **Val av justerare tillika rösträknare, samt justeringsdatum**

Theo väljs till justerare och justeringsdatum sätts till den 26e november.

#### **Mötets behöriga utlysande**

Godkänns.

#### **Godkännande av dagordningen**

Godkänns med tillägg beslut Åre.

#### **Adjungeringar**

Inga

#### **Föregående protokoll**

### Information

#### **Ordförande**

Vi ska inte ha några evenemang under minst en månad.

#### **Vice ordförande**

Har kollat på att skaffa tröjor.

#### **Kassör**

Har fixat med preppmattebetalningar.



---

Har ordnat pumpajakt.

#### **Sekreterare**

Kommer kunna signera protokoll via BankID i framtiden.

#### **Utskott**

##### **Arbetsmarknadsutskottet**

En från nighttech har mailat och frågat om personer till exjobb. De verkar mest vilja ha folk från TF dock.

Pratat med en person från

##### **Utbildningsbevakningsutskottet**

Var på STURE.

Pratat med Eleonora om schemakrockar för ID18.

##### **Kommunikationsutskottet**

Skrivit ut om de nya Covid rekommendationerna.

##### **Studiesociala utskottet**

Pratat med studenthälsan om att vi ska sprida information om dem.

Pratat med Viktor om att ha samarbete med kyrkan på campus kring manskulturen som finns på TekNat.

Skåpen är nu klippta.

#### **Intressegrupper**

##### **C-egot**

Ej närvarande.

##### **DV-egot**

Har fått nyckeln till DV-skåpet.

##### **ID-egot**

En från ID20 har velat prova en overall.

##### **Övriga meddelanden**

Inga övriga meddelanden.

#### **Ärenden**

##### **Åre + covid**

Vi pratar om att ställa in resan till Åre.

##### **Återbetalningar Data 35**

Pratat med Polina om de återbetalningar som inte är klara. Det är 26 personer som inte fått tillbaka sina pengar. Går ut i facebookevenemanget som påminnelse för att försöka få tag i fler.

##### **Aktiviteter?!**

Vi bör bygga upp en idébank med idéer på evenemang vi kan ordna när vi återgår till mer normala förhållanden. Vi skulle kunna prata med företag om att ordna hackatons digitalt som exempel. (Swedbank??) LanByCS - kan vi



---

göra något tillsammans? Vi skulle kunna göra en Discord-server för att skapa gemenskap inom sektionen, eventuellt ha evenemang via denna.  
Vi skulle kunna ordna en slags lunchföreläsning med företagsgäster för att sprida inspiration kring olika spår. Det kan också vara alumner och forskare, mm. Mido och Erik skapar en Discord-server.

### **Prislista för företag**

Vår produktportfölj är utdaterad och det skulle vara bra att uppdatera med mer relevant information. Det diskuteras kring hur vår marknadsföring på sociala medier ska tas betalt för. Att marknadsföra via hemsidan bör tas bort då hemsidan nästan inte används.

Vi borde skapa ett presskit, eller grafisk profil, så vi vet hur vi ska designa inlägg och att företag vet hur de ska visa att de samarbetar med oss.

### **Beslut**

#### **Åre**

Styrelsen beslutar

**att** ställa in resan till Åre på grund av Covid-19.

### **Övriga ärenden**

#### **Nästa styrelsemöte**

Nästa möte hålls den 26e november kl 12:10 på ZOOM.

### **Avslutande formalia**

#### **Övriga frågor**

Inga övriga frågor.

#### **Mötets avslutande**

Mötet förklaras avslutat 12:58.

### **I tjänsten**

Erika Lundin,

Ordförande CS-sektionen 20/21



CS-sektionen  
Umeå naturvetar- och teknologkår  
<http://www.ntk.umu.se/cs/>

Mötesprotokoll

Umeå, 2020-11-12  
Sid 4(4)

---

CS-sektionen  
Umeå naturvetar- och teknologkår  
<http://www.ntk.umu.se/cs/>

Mötesprotokoll  
Umeå, 2020-11-12